
Protokół nr 1/2015 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych  

Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 stycznia 2015 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 15.00 i trwały do godz. 16.35. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodnicząca Rady Jan Cedro . 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych ( lista obecności w załączeniu). 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

• Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada, 
• Skarbnik Powiatu - Maria Klusek, 
• Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej - Stanisław Furmanek.  

 

Na początku posiedzenia rozdysponowano radnym  trzy projekty uchwał                  
w sprawie   

-  wprowadzenia zmian do Statutu Powiatu Kieleckiego 

-  wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia badania sprawozdania    

finansowego Powiatu Kieleckiego za rok 2014, 

- wprowadzenia zmian w Uchwale Nr VI/3/99 Rady Powiatu                               
w Kielcach z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie przystąpienia do Związku 
Powiatów Polskich. 

 

Ad. 1.      

Posiedzeniu w pkt. Ukonstytuowanie sie Komisji przewodniczył 
Przewodniczący Rady Jan Cedro. 

 

Ukonstytuowanie sie Komisji 

 

Przewodniczący Rady zgodnie z porządkiem posiedzenia oraz zgodnie z § 53 
Statutu Powiatu Kieleckiego dokonuje się wyboru zastępcy przewodniczącego 
oraz sekretarza komisji. 

Na zastępcę przewodniczącego komisji zaproponowano  Pana 
Wojkowskiego Janusza.  



W związku z tym, że innych kandydatów nie zgłoszono, Przewodniczący Rady 
zamknęła listę kandydatów.  

Następnie zapytał radnego czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego na funkcje 
zastępcy przewodniczącego komisji 

Głosowanie :                                                                                                         
za- 6                                                                                                                
przeciw- 0                                                                                              
wstrzymało się – 1 

W wyniku głosowania zastępcą przewodniczącego komisji został wybrany              
Pan Wojkowski Janusz. 

 

Na sekretarza komisji zaproponowano Pana Michalski Andrzej.  

W związku z tym, że innych kandydatów nie zgłoszono, Przewodniczący Rady 
zamknęła listę kandydatów.  

Następnie zapytał radnego czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
na funkcję sekretarza komisji. 

Głosowanie :            

za-  6                                                                                                             
przeciw- 0                                                                                                
wstrzymało się – 1 

W wyniku głosowania sekretarzem komisji został wybrany Pan Michalski 
Andrzej . 

Przewodniczący Rady dalsze prowadzenie obrad przekazał 
Przewodniczącej Komisji  Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Bogumile 
Kowalczyk. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się z pytaniem do radnych, czy zgłaszają 
uwagi, wnioski do porządku obrad.                                                                             



Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad i przystąpiła do jego 
dalszej realizacji  (porządek obrad w załączeniu do protokołu). 

Radni otrzymali projekty materiałów i uchwał przy zaproszeniu na posiedzenie 
Komisji. 

 
Ad. 2  
 - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia   Wieloletniej  
    Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2014-2028. 
 -  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 r. 

 

Skarbnik Powiatu Maria Klusek  przedstawiła radnym projekty uchwał                      
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2014-
2028 oraz w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 rok oraz  pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wydatki budżetu powiatu ustalono                  
w wysokości 115 mln zł, z czego wydatki bieżące mają stanowić 100.626.116 
zł, a wydatki majątkowe 14.609.418 zł . Deficyt budżetu powiatu w wysokości 
76 tys. zł, zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków, 
jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu powiatu 
wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 76 
tys.973 zł. W budżecie tworzy się rezerwy, ogólną w wysokości – 670 tys. zł i 
celową w wysokości – 210 tys. zł. w tym z przeznaczeniem na zarządzanie 

kryzysowe. 

 

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie projekty uchwał w sprawie; 

- uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 
2014-2028 

- uchwalenia budżetu na 2015 rok   

Głosowanie :                                                                                                                  
za-  6                                                                                                             
przeciw- 0                                                                                                
wstrzymało się – 1 



W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniował powyższe projekty 
uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał dalsze prowadzenie obrad 
Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Bogumile 
Kowalczyk . 

Przewodnicząca Komisji  zwróciła się z pytaniem do radnych, czy zgłaszają 
uwagi, wnioski do porządku obrad przekazanego przy zaproszeniu na 
posiedzenie.                                                                                                                        

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad i przystąpiła do jego 
dalszej realizacji  (porządek obrad w załączeniu do protokołu).  

Radni otrzymali projekty materiałów i uchwał przy zaproszeniu na posiedzenie 
Komisji. 

 

Ad. 4 

Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów i uchwał na 
najbliższą sesję Rady Powiatu 
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja jest prawomocna do 
podejmowania uchwał. 
 
Kolejno zgodnie z porządkiem obrad sesji kolejno omawiano i opiniowano 
projekty uchwał w sprawie: 
 
1) delegowania dwóch radnych na członków Komisji Bezpieczeństwa                     

i Porządku dla powiatu kieleckiego, 
4) powołania Rady Społecznej Powiatowego Centrum Usług Medycznych                   
w Kielcach, 
5) powołania Rady Społecznej Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka 
Szpital Specjalistyczny w Kielcach, 
6) powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Chmielniku. 

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektów uchwał i zaopiniowali je pozytywnie. 

 



Następnie Komisja przystąpiła do omówienia dodatkowych projektów uchwał, 
które zgodnie z § 29 ust. 4 Statutu Powiatu zostaną wprowadzone do porządku 
obrad najbliższej sesji w sprawie:  
 
- wprowadzenia zmian do Statutu Powiatu Kieleckiego 

-  wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia badania sprawozdania    

finansowego Powiatu Kieleckiego za rok 2014 

- wprowadzenia zmian w Uchwale Nr VI/3/99 Rady Powiatu                               
w Kielcach z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie przystąpienia do Związku 
Powiatów Polskich. 

Radni nie zgłosili uwag do ww. projektów uchwał i zaopiniowali je pozytywnie. 

 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu z sesji Nr III/2015 z 14 stycznia 
2015r. 

 

Ad. 5.  

Sprawy różne.  

                       Radni żadnych spraw i uwag nie zgłosili. 

Radni otrzymali broszurkę opracowaną przez wydział Zdrowia i Polityki 
Społecznej Starostwa Powiatowego (w zał. do protokołu). 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej - Stanisław Furmanek 
zapoznał radnych z funkcjonowaniem powiatowych  placówek służby zdrowia 
wraz z ich sytuacją finansową. Głównym jednak tematem dyskusji stała się 
trudna sytuacja finansowa Szpitala   w Chmielniku.  

Radny Robert Kaszuba –zapytał czy jest szansa wynajęcia w tej jednostce bloku 
operacyjnego pod ciekawy  program dobrze wycenianych badan z RPO,  po to 
by wykorzystać ten blok operacyjny i czy z obecnym potencjałem ludzkim 
realizacja takiego programu jest możliwa w tej jednostce. Uzasadnił to 
całodobową dyspozycyjnością bloku operacyjnego by wykonywać niezbędne 
zabiegi a wykonywane są nie całe dwa, to dłuższym okresie czasu na tym bloku 
można robić coś ciekawszego.  Wyjaśnił, że w nowym okresie programowania 
jest możliwość realizowania różnych programów choćby  pod kątem 



wykorzystania powierzchni szpitala  i jego zasobów. W nowym RPO będzie 
bardzo dużo nowych  projektów związane z życiem ludzkim a dotyczącego 
wczesnego wykrywania pewnych schorzeń. Jest szansa napisania ciekawego 
projektu w wykonaniu badan  i dobrze płatnych określonych procedur, gdzie 
możliwość wykorzystania sprzętu będzie istotna i przychód szpitala zwiększyłby 
się a ilość zatrudnienia pozwoliłaby coś takiego wdrożyć. Mając pewien 
potencjał można taki projekt zrealizować w ciągu 3- 4 lat a realizując go w danej 
jednostce z premedytacją zwiększyłby by się przychód.  

Członek Zarządu Powiatu Bogdan Gierada – odpowiedział, że  są takie 
możliwości tym bardziej, że lekarz cały czas jest  na dyżurze. 

Na tym protokół zakończono. 

        Przewodnicząca Komisji  

Bogumiła Kowalczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Radny Zbigniew Zagnański -  

Radny Robert Kaszuba – czy to wynika z tego, że z góry zakładamy, że 
procedura będzie wyceniona w kontrakcie za mało w stosunku do tego co sie 
wykona czy wynika to z dużych możliwości przyjęcia pacjentów a nie 
przyjmujemy czyli jest Pustostan polegający na tym, że można przyjąć                           
i wykonać więcej operacji i wtedy w 100 % jeżeli to zrealizujemy to szpital 
wyjdzie na prostą.          

Czy dalsza zmiana zatrudnienia spowoduje, że wykonamy kontrakt który jest 
obecnie czy też przy większym kontrakcie nie da sie zrealizować tym stanie 
ludzkim który jest bo rośnie przychód. Z drugiej strony jest założone że każda 
procedura więcej będzie powodowała dodatkowe zadłużenie przy tym sposobie 
myślenia. 

 

 

W sytuacji kiedy przy dodatkowych kontrakcie trzeba kogoś zatrudnić  nic 
nie da bo efekt będzie taki że wzrastają koszty funkcjonowania. Z góry 
zakładamy ze procedura jest nisko wyceniona  i nic nie wymyślimy w NFZ  
bo każda dodatkowa operacja to kolejny minus dla szpitala.  Jeżeli każdy 
dodatkowy kontrakt musi kolejne zatrudnić to kółko sie zamyka.  

? 

 

Bogdan Gierada – są takie możliwości bo lekarz cały czas jest  na dyżurze. 

Radny Robert Kaszuba – nowe RPO będzie bardzo dużo nowe projekty                      
z wiązane z naszym życiem ludzkim a dot. wczesnego wykrywania pewnych 
schorzeń. Mając pewien potencjał można taki projekt zrealizować w ciągu               
3- 4 lat a realizując go w danej jednostce z premedytacją by był przychód.  

 


